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Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 18 april 2018 

Met deze brief ga ik in op het verzoek van de vaste commissie voor 
Defensie van 5 april 2018 om een reactie te geven op het bericht op NU.nl, 
getiteld «Duizenden Nederlandse ID-bewijzen jarenlang openbaar door 
datalek» van 4 april jl. 
Het lek was voor de publicatie niet bekend bij Defensie. Het betreft geen 
datalek bij Defensie, maar een lek bij een firma, waaraan defensiemede-
werkers zelf, buiten Defensie om, hun persoonsgegevens hebben 
afgegeven. Het Ministerie van Defensie is dan ook niet te zien als 
verwerkingsverantwoordelijke in de zin van de Wet bescherming 
persoonsgegevens (Wbp). Er is door Defensie dus geen melding gemaakt 
bij de autoriteit persoonsgegevens. Die verantwoordelijkheid ligt bij de 
betreffende firma. 
De journalist van NU.nl heeft het artikel gebaseerd op een publicatie van 
een Duits IT-beveiligingsbedrijf. Navraag bij dat bedrijf leert dat de gelekte 
informatie, volgens de interne regels van het bedrijf, reeds is vernietigd. 
Hierdoor is niet meer te achterhalen hoeveel defensie-gerelateerde 
documenten het betrof. 
Defensie besteedt voortdurend aandacht aan het verhogen van het 
beveiligingsbewustzijn, ook als het gaat om het zorgvuldig omgaan met 
persoonsgegevens. Defensiemedewerkers worden regelmatig gewezen 
op de risico’s van het delen van informatie met persoonsgegevens waarbij 
een relatie met Defensie kan worden gelegd. 

De Minister van Defensie, 
A.Th.B. Bijleveld-Schouten
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